



主题: 公义 THEME: JUSTICE

耶利米书 22章 3节

耶和華如此說：你們要施行公平和公義，拯救被搶奪的脫離欺壓者的手，不可虧負寄居的和孤儿寡婦，不可用殘暴對待他們，也不可在這地方流無辜人的血。

Jeremiah 22:3

This is what the Lord says: Do what is just and right. Rescue from the hand of the oppressor the one who has been robbed. Do no wrong or violence to the foreigner, the fatherless or the widow, and do not shed innocent blood in this place.

圣经里关于公义的主题揭示了上主慈爱和正直的属性,我们自己未能公正行事,我们被称义的途径以及上主子民喜爱公义的重要性。然而,在圣经中,公义的概念不仅仅是对罪的刑罚。它包含了公平对待每个人,并且保护和关怀他们。上主呼召全人类为最容易受到不公平对待的人伸张正义。圣经中提到的公义经常是指公正行事,以怜悯,爱心,善良和同情心对待他人。

The Bible's theme of justice reveals God's loving and upright character, our own failure to act justly, the means by which we can be justified, and the importance of God's people loving justice. However, in the Bible, the notion of justice encompasses more than merely punishing sins. It entails not just treating everyone fairly, but also protecting and caring for them. All people are called by God to pursue justice for those who are most susceptible to injustice. Justice is frequently associated with acting justly and behaving with mercy, love, kindness, and compassion in the Bible.

1. 国家 NATIONS 阿富汗 Afghanistan



祈求国家的垮台不会导致在塔利班政权下产生更多的极端主义和恐怖主义。

Pray that the fall of state will not lead to more extremism and terrorism under the Taliban regime.



向上主祈求, 阻止对无辜者, 特别是妇女和儿童的任何形式的迫害。愿塔利班新政府秉持正义, 人权和道德来治理国家。

Pray to the Lord to prevent any form of persecution to the innocents, especially the women and children. May the new Taliban government uphold justice, human rights and ethics in ruling the nation.



为牧者, 宣教士, 基督徒同工和所有基督徒祷告, 求主保护他们免受逼迫, 并供应他们的日常所需。

Pray for the pastors, missionaries, Christian workers and all Christians that the Lord will protect them physically from persecution and provide them their daily material needs.



为全国所有基督徒的属灵供应祷告, 愿他们的信心在这个充满挑战的时期得以坚固, 并且不会放弃基督信仰。

Pray for the spiritual provision of all Christians in the nation, may their faith be strengthened during this challenging time. They will not forsake the Christian faith.

2. 马来西亚 MALAYSIA



为新任首相是一位对国家建设有远见并有领导能力的领袖祷告。祈愿他领导的是一个称职, 高度正直, 不为自己私利, 优先考虑人民的利益的新政府。

Pray that the new Prime Minister is a strong leader with a great vision for nation-building, he will lead a competent new government, high integrity and prioritise the people's interest instead of their selfish motives.



为马来西亚继续努力体制改革, 成为一个进步的国家——公平公正, 根除腐败, 良好治政, 提倡真正的民主, 并在最短时间内达到发达国家的地位代祷。

Pray that Malaysia will continue in the effort of institutional reforms, emerging as a progressive nation – fair and just, eradicating corruption, good governance, advocating true democracy and achieving the status of a developed nation in the shortest time.



祈求上主怜悯, 让新冠肺炎疫情得到控制, 阻止这场瘟疫蔓延升温(尤其是 Delta 和 Lambda 变种病毒), 使我们走在康复的路上。疫苗接种计划也将成功推广到青少年以及合法和非法外劳群体。



PRAY FOR
AFGHANISTAN



Pray for God's mercy that our Covid pandemic situation is under control, stop this plague from advancing (especially Delta & Lambda variant) and we are en route to recovery. The vaccination programme will also be successfully rolled out to teenagers as well as both the legal and illegal foreign workers.

🔊 祈求上主复苏我们的经济。为着公司不会被迫关闭，人们能够养家糊口代祷。祈求上主施恩介入，使人们不会失去工作，我们国家的经济恢复活力。

Pray that God will revive our economy. Pray that companies will not be forced to close and that people will be able to feed their families. Pray for the Lord's gracious intervention so that people do not lose their jobs and our country's economy regains strength.

3. 华人年议会 CAC



🔊 祈求更多的会友回应上主的呼召，进入全职事奉，并在马来西亚神学院受装备。愿圣灵感动他们，把这个负担放在他们心里。

Pray that more members will respond to God's calling for full-time ministry, and be equipped in STM. May the Holy Spirit touch them and put this burden into their hearts.

🔊 为第46届线上华人年议会会议(2021年11月8至10日)的筹备祷告。愿上主保守、引导、带领和赐智慧给所有参与其中的人。

Pray for the preparation for the 46th session of virtual CAC (08-10/11/2021). May the Lord protect, guide, lead and grant wisdom to all who are involved.

🔊 为所有在港湾Covid19支援平台服事的义工祝福祷告，愿上主赐给他们力量和智慧去帮助那些寻求支援的人。

Pray for the blessing upon all volunteers serving in Covid 19 "Harbour Ministry" support platform, may the Lord grant them strength and wisdom in helping those who seek help.

🔊 为卫理商务网络在2021年8月31日(8.30pm)成功启动祷告。愿这个平台祝福职场中的会友能在商业联系中互相扶持。

Pray for a successful launching of Methodist Business Network on 31/08/2021 (8.30 pm). May this network bless members in the marketplace to support one another in business connections.

4. 马来西亚教会 MALAYSIAN CHURCHES

🔊 祈求所有教会都顺服神的话语并遵行祂的旨意；保持警惕、警醒、谦卑。让我们迫切祈求上主医治我们的国家和人民。

Pray that all churches will come in obedience to God's Word and do His will; be vigilant and watchful, humble, and pray fervently for the Lord to heal our country and people.

🔊 祈求上主赐教会勇气和力量去做正确的事，在任何情况下都遵守祂的话语，并过讨神喜悦的生活。

Pray for God to give the church the courage and strength to do the right thing, to abide by His Word under any circumstances, and to live in a way that pleases Him.

🔊 为所有牧者和教会领袖代祷，使他们很快地适应和接受新冠肺炎带来的挑战。他们要忠心地牧养会友，在任何情况下都专注并依靠我们的主耶稣基督。

Pray for all pastors and church leaders to quickly adapt and embrace the challenges of pandemic.

They are to remain faithful in shepherding the members to focus and depend on our Lord Jesus Christ in all circumstances.

卫理华人年议会 METHODIST CAC

月份线上祷告会

MONTHLY VIRTUAL PRAYER GATHERING

30/8/2021 (Mon) @ 9-10PM



Join Zoom Meeting:

<https://zoom.us/j/5234216739>

Meeting ID: 523 421 6739

马来西亚卫理公会华人年议会 CHINESE ANNUAL CONFERENCE OF THE MCM

Tingkat 6, Wisma Methodist, Lorong Hang Jebat, 50150. Kuala Lumpur.

Tel : 603 - 2070 2501, 603 - 2070 2797, 603 - 2026 2117

Website : www.methodist.org.my

